

W-APT (WIDA-ဝင်ရောက်ခြင်း နေရာချထားမှု စစ်ဆေးခြင်း)

အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုများသည် ကျောင်းသားများ၊ မိဘများနှင့် ဆရာများကို ကျောင်းသားများ ၂၀ ရာစုအတွက် အတန်းအဆင့်စံချိန်စံညွှန်းများကို တတ်ကျွမ်းမှုရှိမရှိနှင့် ဘွဲ့ယူရန်လမ်းကြောင်းပေါ်ရှိမရှိ စသောတန်ဖိုးရှိသော အချက်အလက်များကိုပေးသည်။ ဤအကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာရေးတိုးတက်မှုကို သက်သေပြမှုရာတွင် အတိုင်းအတာတစ်ခုကို ပေးရန်ရည်ရွယ်သည်။



ဤအကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုဟာဘာပါလဲ?

The WIDA-ဝင်ရောက်ခြင်း နေရာချထားမှု စစ်ဆေးခြင်းသည် ခရိုင်ရှိ K-၁ အတန်း အင်္ဂလိပ်စာ သင်ယူသူများ (ELs) ဟုသတ်မှတ်ထားနိုင်သော ကျောင်းသားသစ်များကို ပြုလုပ်ပေးသော အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား တတ်မြောက်မှု "စိစစ်သည့်အရာ" တစ်ခုဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ELs သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် အစီအစဉ်များသို့ မှန်ကန်စွာ နေရာချထားနိုင်ခြင်းဖြင့် ပညာပေးသူများကို ကူညီပေးသည်။ W-APT သည် ဘာသာစကားသင်ယူမှု၏ ၄ နေရာဖြစ်သော နားထောင်ခြင်း၊ အဖတ်၊ အရေး၊ နှင့် အပြောတို့၌ လူမှုရေးနှင့် ပညာရေးဆိုင်ရာ ဘာသာစကားတို့ကို တိုင်းတာပေးသည်။ လူမှုရေးဆိုင်ရာ ဘာသာစကားကို နေ့စဉ်ပြောဆို ဆက်သွယ်ရာတွင် အသုံးပြု၍ ပညာရေးဆိုင်ရာ ဘာသာစကားကို စာသင်ခန်း၌ ပြောဆိုဆက်သွယ်ရာတွင် အသုံးပြုသည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို ဘယ်တော့စစ်ဆေးပါမည်လဲ?

W-APT ကို K-၁ အတန်းများရှိ အင်္ဂလိပ်စာ သင်ယူသူများအား သူတို့ ခရိုင်သို့ပထမ ဝင်ရောက်လာစဉ် တစ်ကြိမ် စီမံပြုလုပ်ပေးသည်။ ၎င်းကို စာရင်းသွင်းစဉ်၌ ၁၀ ရက်အတွင်း စီမံပြုလုပ်ပေးပြီး ကျောင်းနှစ်တစ်နှစ်လုံး၌ အချိန်မရွေး စီမံပြုလုပ်ပေးနိုင်သည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေး ဘာအမှတ်(များ)ရမှာလဲ?

သူငယ်တန်း အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်းကို ဖြေဆိုသော ကျောင်းနှစ်၏ ပထမနှစ်ဝက် အပိုင်းအတွင်းရှိ ပထမတန်း ကျောင်းသားများ အပါအဝင် ဖြစ်နိုင်သော ကျောင်းသားများသည် သူတို့၏ အင်္ဂလိပ်စာ စွမ်းရည်များကို ဆရာများက သိရှိနိုင်စေရန် အကြောင်းရင်းရှာသော အချက်အလက်များကို ရရှိလိမ့်မည်။ အကြမ်းထည်အမှတ်ကို ထုတ်လုပ်ပြီး ၎င်းကို ကျောင်းသားတစ်ယောက်က ပြီးမြောက်အောင် လုပ်ဆောင်နိုင်မည့် ကျွမ်းကျင်မှုကို ရှာဖွေရန် အသုံးပြုသည်။ စကားပြောနှင့် နားထောင်ခြင်း အပိုင်းများအတွက် နိမ့်သော၊ အလယ်ဖြစ်သော၊ မြင့်သော၊ (သို့) အထူးကောင်းသော သတ်မှတ်ချက်များ ဖြင့်ပြသည့် အမှတ်ပေါင်းကို အစီရင်ခံသည်။ ၁-၁၂ တန်းများရှိ ကျောင်းသားများအား WIDA စိစစ်သည့်အရာကို အသုံးပြု၍ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမည်။



ဤအမှတ်များကိုဘယ်လိုအသုံးပြုရမလဲ?

ခရိုင်သို့ဝင်ရောက်သည့်အခါ ရလဒ်များကို ကလေး၏ အင်္ဂလိပ် ဘာသာစကား စွမ်းရည် အခြေခံမျဉ်းအနေဖြင့် အသုံးပြုနိုင်သည်။ ၎င်းသည် အင်္ဂလိပ်စာသင်ယူသူများအတွက် သတ်မှတ်ပေးသော လုပ်ငန်းစဉ်တွင် အကူအညီပေးသည်။ ဆရာများနှင့် စီမံအုပ်ချုပ်သူများအဖွဲ့သည် ထိုအမှတ်ကို ကျောင်းသားတစ်ယောက် အင်္ဂလိပ်စာတွင် ထပ်တိုးပံ့ပိုးမှု လိုအပ်ခြင်းရှိမရှိကို ဆုံးဖြတ်ရန် အသုံးပြုသည်။ လုံလောက်သောအမှတ်မြင့်ကို ရရှိသော ကျောင်းသားများအား ခရိုင်သို့ဝင်ရောက်သည့်အခါ ကျွမ်းကျင်သူများဟု အတန်းအစား ခွဲနိုင်သည်။



ထပ်တိုးအချက်အလက်များ

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား သင့်ကလေး၏ပညာရေးတွင် ပါဝင်ရန်တိုက်တွန်းသည်။ သင့်ကလေးကို အိမ်တွင်ကူညီရန် နှင့် စစ်ဆေးသည့် နေရာထိုင်ခင်းများ ရနိုင်မှုရန် နည်းလမ်းများအတွက် သင့်ကလေး၏ ဆရာကိုဆက်သွယ်ရန် ဝန်မလေးပါနှင့်။

နောက်ထပ် အချက်အလက်များအတွက်- WIDA

- www.wida.us/assessment/

နောက်ထပ် အချက်အလက်များ - အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်းများ

ဝင်ရောက်ပါ -

- <http://assessments.dpsk12.org>

အကဲဖြတ်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ထံတွင်မေးခွန်း (သို့) ပူပန်စရာများရှိပါက သင့်ကလေး၏ကျောင်းကို တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ (သို့) မိသားစု ရွေးကောက်တင်မြောက်သူ ဝန်ဆောင်မှုများ(၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ သို့ခေါ်ဆိုပါ။